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I medfør af § 37 stk. 1 i forretningsorden for Inatsisartut fremsætter jeg følgende spørgsmål til 

Naalakkersuisut:  

 

Spørgsmål til Naalakkersuisut:  

 

1. Har Naalakkersuisut en opgørelse over antallet af patienter der er fejlbehandlet 

eller har fået uhensigtsmæssig servicering af sundhedsvæsenet? 

2. Har Naalakkersuisut planer om realistisk mulige forbedringer for 

sundhedsvæsenet langs kysten? 

  

(Medlem af Inatsisartut, Jens Napãtôk´, Partii Naleraq)  

 

Begrundelse:  

Sundhedsvæsenet i Grønland bliver mere og mere kritiseret for fejlbehandling af patienter på 

socialmediet facebook af befolkningen.  Derfor vil jeg gerne have Naalakkersuisut til at oplyse om 

der er en dokumenteret opgørelse over antallet af patienter, der er fejlbehandlet eller har fået 

uhensigtsmæssig servicering af sundhedsvæsenet.  

 

Det er heller ikke hensigtsmæssigt at mennesker, der bor i andre steder langs kysten, der kommer på 

konsultation får besked på at tage på konsultation, når de kommer hjem til deres hjemby. Er 

servicen virkelig så ringe i sundhedsvæsenets konsultationer, at syge patienter der kommer til 

konsultation får sådan en besked? 

  

 

Spørgsmålet bedes at blive besvaret indenfor 10 arbejdsdage 
 

 


